
Obec Orávka, Orávka č. 49, 980 42 Orávka 

Zápisnica a uznesenia zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v 

Orávke 

konaného dňa 13.12.2019 - č. 04/2019 
________________________________________________________________ 
Prítomní: Ing. Ján Lichanec - starosta obce 

Poslanci: Zuzana Hanzlovičová,  Ján Lach, Milena Piecušiaková, Viera Sekerášová,O. 

Kubelka 

Neprítomní: 0 
Ďalší prítomní: Ing. Michaela Gembická - hlavný kontrolór obce 

Verejnosť: 

bodu 1. Otvorenie zasadnutia 

Rokovanie OZ otvoril Ján Lichanec, starosta obce. Privítal všetkých prítomných. Skonštatoval, 

že počet prítomných poslancov je 5 a OZ je uznášania schopné. 

 

Návrh programu na rokovanie OZ: 

1. Otvorenie, 
2. Schválenie bodov rokovania 
3. Určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice 
4.  Kontrola plnenia uznesení 
5. VZN obce Orávka  
6. Rozpočet na rok 2020,  
7. Návrh rozpočtu na roky 2021,2022 
8. Plán činnosti  HK  na 1. polrok 2020  
9. Návrh na realizáciu vstupu do KD 
10. Rôzne /Envirofond – aktuálne výzvy, Aktivácie, Silvester, Plán činností na rok 

2020, odmeny poslancov / 
11. Záver 

 

K bodu 2 Návrh programu riadneho rokovanie OZ 

Uznesenie č.  30/2019 
Obecné zastupiteľstvo v Orávke 

A . S ch v a ľ u j e: 

Program rokovania OZ. 

Hlasovanie: 

Za: 5 - Zuzana Hanzlovičová, , Ján Lach, Milena Piecušiaková, Viera Sekerášová, 

             Ondrej Kubelka 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

Neprítomný – 0 

 

K bodu 3 Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

Uznesenie č. 31/2019 
Obecné zastupiteľstvo v Orávke 

A . S ch v a ľ u j e: 

Zapisovateľ : Zuzana Hanzlovičová  

Overovatelia: Ondrej Kubelka   

Hlasovanie: 

Za: 4 - Zuzana Hanzlovičová, , Ján Lach, Milena Piecušiaková, Viera Sekerášová, 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 



Neprítomný – 0 

 

 

K bodu 4 Kontrola plnenia uznesení  

Uznesenie č.  32/2019 
Obecné zastupiteľstvo v Orávke 

A .B e r i e   n a    v e d o m i e:  

Kontrolu plnenia uznesení: Dodatok č.2 k VZN o TKO  - splnené  

Hlasovanie: 

Za: 5 - Zuzana Hanzlovičová, , Ján Lach, Milena Piecušiaková, Viera Sekerášová, Ondrej     

Kubelka 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

Neprítomný – 0  

 

K bodu 5 Dodatok č.2 k VZN 3.  

Uznesenie č. 33 /2019 
Obecné zastupiteľstvo v Orávke 

A .S ch v a ľ u j e : Dodatok č.2 k VZN č.3 

Hlasovanie: 

Za: 5 - Zuzana Hanzlovičová, , Ján Lach, Milena Piecušiaková, Viera Sekerášová, Ondrej 

Kubelka 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

Neprítomný – 0 

 

K bodu 6 Rozpočet 2020.  

Uznesenie č. 33 /2019 
Obecné zastupiteľstvo v Orávke 

A .S ch v a ľ u j e : Rozpočet na rok 2020. 

Hlasovanie: 

Za: 5 - Zuzana Hanzlovičová, , Ján Lach, Milena Piecušiaková, Viera Sekerášová, Ondrej 

Kubelka 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

Neprítomný – 0 

Rozprava-, Starosta informoval poslancov o pripravenom rozpočte na rok 2020. Vychádzal 

z pripravené  rozpočtu  pripraveného  na tri roky. Upravil sa  akurát prijem z podielových daní, 

zverejnený MF a opravila sa suma z príjmu za vývoz a uloženie TKO. Jednotlivé časti 

výdavkov  sú  upravené podľa predpokladaných výdavkov. Zmena rozpočtu sa predpokladá  po  

februári 2020, keď sa podajú žiadosti na ÚSVaR a bude známa  suma za voľby. Jedná sa 

o predpokladaný rozpočet príjmov  a výdavkov na rok 2020, nie  sú v ňom zohľadnené prebytky 

z predchádzajúcich rokov.  

Stanovisko HK. – rozpočet spĺňa všetky  náležitosti, sú v ňom reálne podklady, vychádza  

z reálnych hodnôt, bol zverejnený na úradnej tabuli ako aj v systéme RISSAM, odporúčam ho 

schváliť.  

 

K bodu 7 Rozpočet 2021 - 22.  

Uznesenie č. 34 /2019 
Obecné zastupiteľstvo v Orávke 

A .S ch v a ľ u j e : Rozpočet na roky 2021-2022 



Hlasovanie: 

Za: 4 - Zuzana Hanzlovičová, , Ján Lach, Milena Piecušiaková, Viera Sekerášová 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

Neprítomný –  

Rozprava- Starosta informoval o Rozpočet na roky 2021 – 2022 obec ho pripravila, podľa 

dostupných zdrojov. Je to informatívny rozpočet, dôležité je ho pripravovať, aby sa dalo 

rozpočtovať a predpokladať čo sa  dá z rozpočtu realizovať. 

 

K bodu 8 Plán činnosti  HK  na 1. polrok 2020  

Uznesenie č. 35 /2019 
Obecné zastupiteľstvo v Orávke 

A .S ch v a ľ u j e : Plán činnosti HK na 1. polrok 2020 

Hlasovanie: 

Za: 5 - Zuzana Hanzlovičová, , Ján Lach, Milena Piecušiaková, Viera Sekerášová, Ondrej 

Kubelka 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

Neprítomný – 0 

Rozprava- Poslanci dostali plán činnosti v podkladoch, predniesla ho HK. 

 

 K bodu  9  Návrh na realizáciu vstupu do KD 

 Uznesenie č.   36 /2019 
Obecné zastupiteľstvo v Orávke 

A .S ch v a ľ u j e : Vypracovanie PD pre vstup do KD s označením 4. 

Hlasovanie: 

Za: 5 - Zuzana Hanzlovičová, , Ján Lach, Milena Piecušiaková, Viera Sekerášová, Ondrej 

Kubelka 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

Neprítomný – 0  

Rozprava-, Starosta doplnil  ešte o dve štúdie, ktoré nestihol poslať poslancom. Jedná sa 

o štúdie vstupu bez vstupnej plošiny. Štúdie vypracoval Arch. Ing. Ľubomír Lámer z Rimavskej 

Soboty. Nakoniec po prehodnotení všetkých štúdií sa poslanci  dohodli  na štúdii s označením 

4, vchod z bočnej strany  smerom ku kuchyni s prestrešením. Starosta dá spracovať projekt  

a podá  Ohláseniu drobnej  stavby .  

 

K bodu 10 Rôzne Envirofond – aktuálne výzvy, Aktivácie, Silvester, Plán činností na rok 2020, odmeny 

poslancov / 

  Uznesenie č. 37/2019 
Obecné zastupiteľstvo v Orávke 

A .B e r i e   n a    v e d o m i e  :  

Hlasovanie: 

Za: 5 - Zuzana Hanzlovičová, , Ján Lach, Milena Piecušiaková, Viera Sekerášová, Ondrej 

Kubelka 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

Neprítomný – 0 

 



ENVIROFOND- Aktuálne výzvy cez ENVIROFOND – štát pripravil výzvy cez envirofond napr.  

vybudovanie vodovodov, kanalizácie , zateplovanie, TKO, apod. Realizácia vodovodu je pre 

obec nedostupná, nakoľko nerieši sa  prepoj od Rimavskej Seči, nakoľko je to najbližšie miesto 

napojenia na pitnú vodu. Malo by byť  stavebné povolenie, ale to sa nedá vybaviť nakoľko  

nemáme vodu pred obcou. To isté aj kanalizácia, nie je vybudovaná čistička OV v Rimavskej 

Seči, na ktorú sa majú napojiť okolité obce. Financie na projektovú dokumentáciu, nie  sú na 

preplatenie. Obec sa zapojila do projektu ohľadom TKO- BRO v obci, s nákupom malej 

komunálnej techniky. Aj tu sa jedná  o spolufinancovanie  v sume 5%. Spolufinancovanie 5% 

je lepšie ako u PPA nakoľko faktúra ide priamo na Envirofond .  

 

Aktivácie: Obec v súčasnom období má 1 pracovníka na § 12. Obec v roku 2020 v januári 

pripraví výzvy z nástupom od 01.02.2020: Tieto projekty budú financované z ÚPSVaR 

a spolufinancované  obcou v sume 5%  . Jedná sa o projekt § 54 jedna pracovníčka na plný 

úväzok na jeden rok, jedna pracovníčka na ½ úväzok na 9 mesiacov a jeden projekt 

pracovníčka na § 50j na jeden rok – pracovníčka na OcÚ. Podľa financií, ktoré štát uvoľnil, 

vychádza  na obec max. 2 pracovníci na § 54. 

 

Silvester – platí všetko čo sa dohodlo na predchádzajúcom zasadnutí. 

 

Plán činnosti na rok 2020. Starosta oslovil poslancov aby sa vyjadrili k akciám na rok 2020. 

Dohodli sa na jestvujúcich akcií , ktoré obec pripravovala a to nasledovne:  Vatra 8.5.2020, 

Volejbal 11.7.20120 , zemiakové slávnosti 15.8.2020 , Mikuláš 6.12.2020. 

 

Odmeny poslancov – Starosta pripraví odmeny  na koniec mesiaca. 

 

K bodu  11  Záver 

 Starosta sa poďakoval poslancom za aktívny prístup ako na jednotlivých zastupiteľstvách, tak aj na 

jednotlivých akciách počas celého roku 2019, v prvom roku  nového volebného obdobia a o 20.30.- hod 

starosta ukončil zasadnutie OZ v Orávke. 

 

 

Zapísala : Z. Hanzlovičová ............................................... 

 

 

Overovateľ: O.  Kubelka   .................................................. 

 

 

 

 

Ing.  Ján Lichanec  starosta obce  ....................................... 

 

 


